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Protokół

z zebr ania o gólnego mieszkańców
osiedla ,,Czechowice - Góme'' t1Loł8 

',. śrtp'+-
l.
2.

otwarcie zebrani a, pr zywitanie zebr anych gości,
Stwierdzenie prawomocności zebrania ( minimum 30 osób ), jest 50
osób, załącznik nr . 1.

3. Przedstawienie propozycji porządku zebrania i przyjęcie ptzez
głosowanie _ jednogłośnie .

4. Wybór sekretarz a zebrania ; Czesław Maciaszek jednogłośnie.
5. odcrytanie protokołu z poprzedniego ogólnego zebrania mieszkanców i

przyjęcie go w drodze głosowania jednogłośnie.
6. Sprawozdanie z działal,ności zarządu osiedla ,,Czechowice _ Góme''

( informacja )
7. Sprawozdanie z realizacji budżefu za okres od 0l.01.2014. do

26'09.z01 4' przyjęte w głosowaniu - jednogłośnie
8. Wystąrienie zaproszonych gości ; Burmistrz MiG Częchowice'

Dziedzice , w sprawie podziafu środków finarrsowych będących w
dyspozycji osiedla , oraz możliwości wykorzystania ich w połączenil z
Budżetem Miasta i Gminy . Naczelnik oSP Czechowice II przedstawił
Ęon, zakres i sposób działania jednostki który obejmuj" ..ioo. o.i"dl"
Czechowice _ Góme .Przedstawił równiez pisemnąprośbę o
dofinansowanie zakupu wyposżenia do samochodu ratownictwa
technicznego.

9. Propozycje uchwał zarządu osiedla ,'Czechowice - Góme'' w ramach
budżetu osiedla na 20l5 rok. Kwota do rozdysponowania 89400 złoWch i
ptzyjęcie ich poprzez g}osowalie załącnik nr . 2

l0.Dyskusja i wolne wioski załącznik nr. 3.
7L ' Zakończenie zebrania.

Sekre1arz Zarądu
Ć*"ll,lW"ł*ŁłP1.

Pismo Żloź0n0 csoł]is.l(,

0ł'.......'':i )_:rr*#
rSdpF



ZałącznlkNr.3.
Dyskusja i wolne wnioski ;

Burmistrz M i G Częchowice _ Dz. P. Marian Błachut , poinformował
Mieszkńców osied1a Czechowice _ Góme o zakręsie i realizacji zaóańBudżeit
MiG ,w szczególności doĘczących osiedla Cz-ce Góme ;

l . ZaLrupu pompy do wody o dużej wydajności , L:tóra obsługiwać będzie Ęon
podtopień przy ul. Wodnej.
Chodnika przy ulicach; Kopemika i Mazańcowickiej .

2 . Wyjaśniał ry.tuację i roanowy jakie toczą się ze Starostwem Powiatowym w
sprawie altematywnego rozwiąania problemu ciężkiego transpońu
samochodowego ulicami ; Kopemika , Ilr. Kotulińskiego , ul . Legionów i
Ligocką .

3 . Regulacja potoku'' Krrywy'' która będzie realizowana w miarę posiadanych
środków przez Spółkę Wodną .

P. Burmistrz zwrócił również uwagę na lzęsle zawężarlie koryta potoków przez
samychmieszkańców M i G.
4 . W sprawie budowy ekranów akusrycznych przy DK-1- po kontroli MK
wstrzymano realizację pĄektu .

5 . P. Burmistrz przedstawił równięż s1'tuację hydrologicznąi stan prawny _
porządkowanie własnościowe terenu dotyczący regulacji Potoku
Czechowickiego wraz z nowym przepustem obok ,,Biedronki " pod ul.
Mazańcowicką.
6 . P. Hęss zabrała głos w sprawie zalewania swojej posesji podczas obfiĘch
opadów deszczu, jej zdaniem wykonany pod ul. Kopemika przepust jest za
małej średnicy.
W odpowiedzi P. Burmistrz stwierdził że wszystko wykonane zgodnie z
Projekem.
Zarząd osiedla, Radny P. Bergel i P' Hess proponująwizję lokalną z udziałem 

'.
przedstawiciela Starostwa Powiatowego w \ w sprawie
7 . P. R. Bieńko zwrócił uwagę na nieuporządkowane pobocza ulic zaśmiecone
przez obcięle gałęzie z obciętych przez ,, energetykę ,, drzew.
8 . Na ptanie Mieszkanców Podraja o możliwośó uruchomienia linii
autobusowej ulicami ; Bory, Koło, Wodna P. Burmistrz odpowiedział że
komunikacja miejska nie jest zainteresowana .

9 . Po dyskusji Przewodniczący podziękował zaproszonym Gościom oraz
Mieszkńcom osi edla za przybycie i zamknął zebranie

zarządu
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